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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Szijjártó Péter Külgazdasági és Külügyminiszter Úrhoz :

„Hány százalékkal esett vissza hazánk Oroszországba irányuló exportkibocsátása a z
említett szankciók eredményeként azok bevezetése óta?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ukrajnai válság miatt Oroszországgal szemben számos büntet őintézkedés elfogadására került sor
az Amerikai Egyesült Államok és az Európai Unió országai, így Magyarország részér ő l is .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hány százalékkal esett vissza hazánk Oroszországba irányuló exportkibocsátása az említett
szankciók eredményeként azok bevezetése óta?
Mely ágazatokat, milyen mértékben érintette a visszaesés ?
Milyen kárenyhítő lépéseket tett illetve kíván tenni a jövőben a magyar Kormány, hogy
segítse az exportvisszaesés következtében nehéz helyzetbe került cégeket, vállalkozásokat ?

Megköszönném, ha nagyobb kitekintést is tudna adni a döntés következményeiről, így ezúton
kérdezem ,

Hogyan alakult az Európai Unió és az Amerikai Egyesült Államok exportkibocsátása a
nevezett szankciók bevezetése óta?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . január 26 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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